
SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATA  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

HUMÁN BIZOTTSÁGA 

 
 

Iktatószám: IV. 125-2/2015. 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Humán Bizottságának 

2015. február 23-án (hétfőn) 8 óra 30 perckor a Polgármesteri Hivatal I. emeleti Polgármesteri 

Tárgyalóban megtartott rendkívüli nyilvános üléséről. 

 

Jelen vannak:  Csillagné Szánthó Polixéna elnök, 

 Pap Máté, 

 Nepp Péter és 

 Takács Zoltán bizottsági tagok. 

 

Távolmaradásukat jelezték:  Dr. Máté István, 

     Zaják Rita, 

     Dr. Faludiné Uzsoki Valéria bizottsági tagok. 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

 

Polgármesteri Hivatal részéről:  Majnay Gábor osztályvezető, 

Dr. Horváth Annamária oktatási referens, 

Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens, 

Ácsné Oláh Gabriella a Szekszárdi Civil Kerekasztal elnöke, 

Kerekes László képviselő. 

  

Meghívottak: Kálóczi Andrea KEF titkár, 

Letenyeiné Mráz Márta elnök, 

Steig Csaba szervező. 

Szabó Richárd Márk Polip Ifjúsági Egyesületi tag, 

Barta Szabolcs István Polip Ifjúsági Egyesületi tag. 

  

A jegyző megbízásából: dr. Nagy Tímea jogi és bizottsági referens, 

jegyzőkönyvvezető. 

 

 

Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 4 fő bizottsági tag jelen van, a bizottság 

határozatképes, megnyitja az ülést. 

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Köszönti a megjelenteket. Javasolja, hogy a bizottság 

jegyzőkönyv-hitelesítőnek Takács Zoltánt válassza meg. 

 

A bizottság 4 igen szavazattal Takács Zoltánt választotta meg jegyzőkönyv-hitelesítőnek. 

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Javasolja a 13. napirendi pont „Javaslat Újvári József 

apát-plébános emlékére a 48-as emlékmű mellett egy emléktábla elhelyezésére” felvételét, továbbá a 

napirendek sorrendjét – a meghívottakra figyelemmel - az alábbiak szerint javasolja elfogadásra: 3. 4. 

5. 1. 7. 8. 9. 11. 12. 13. 6. 2. 14. 10. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 

szavazattal elfogadott, és megállapította a következő napirendet: 

 

NAPIREND 

 

1. napirendi pont: 

Beszámoló a Polip Ifjúsági Egyesület 2014. évi működéséről és 2015. évi terveinek bemutatásáról 

(15elot18 sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

Meghívott: Letenyeiné Mráz Márta elnök 

         Pap Péter diákpolgármester 

 

2. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2015. (….) önkormányzati 

rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2014. évi költségvetéséről szóló 6/2014. 

(II. 24.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 

(52. sz. közgyűlési előterjesztés) 

Előterjesztő: Pál József igazgatóságvezető 

 

3. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2015. (…) önkormányzati 

rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város 2015. évi költségvetéséről (tervezet)  

(33. sz. közgyűlési előterjesztés) 

Előterjesztő: Pál József igazgatóságvezető 

 

4. napirendi pont: 

Beszámoló a kábítószer probléma visszaszorítására elfogadott stratégia eredményeinek és a KEF 

munkájának tapasztalatairól 

(50. sz. közgyűlési előterjesztés)  

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

Meghívott: Kálóczi Andrea KEF titkár 

 

5. napirendi pont: 

Javaslat az óvodák 2014/2015. nevelési évi beíratási felhívására 

(41. sz. előterjesztés)  

Előterjesztő: dr. Horváth Annamária oktatási referens 

 

6. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárd-Szedres Medina Óvodafenntartó Társulás létrehozásáról szóló társulási 

megállapodás módosítására 

(42. sz. előterjesztés)  

Előterjesztő: dr. Horváth Annamária oktatási referens 

 

7. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi 2. Számú Óvoda, Bölcsőde és Családi Napközi alapító okiratának 

módosítására  

(43. sz. előterjesztés)  

Előterjesztő: dr. Horváth Annamária oktatási referens 

 

8. napirendi pont: 

Tájékoztató az Ifjúsági Koncepció 2014. évi eredményeinek áttekintéséről 

(közgyűlési előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 
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9. napirendi pont: 

A Szekszárdi Garay János Általános Iskola, Alapfokú Művészeti Iskola és Pedagógiai Intézet 

határidő módosítási kérelme  

(15elot17 sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

 

10. napirendi pont: 

Javaslat Újvári József apát-plébános emlékére a 48-as emlékmű mellett egy emléktábla 

elhelyezésére 

(szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök 

 

11. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2015. (…) önkormányzati 

rendelete  a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 27/2014. (XII. 23.) önkormányzati 

rendelet módosításáról (tervezet), valamint javaslat a Szekszárd Megyei Jogú Város 

Polgármesteri Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzata (Ügyrend és munkarend) 

jóváhagyására (tervezet)  

(53. sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: dr. Kajos Nikolett aljegyző 

 

12. napirendi pont: 

Beszámoló 6. Borvidék Félmaraton futóverseny szervezéséről  
(15elot16 sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

Meghívott: Márkus István szervező 

 

13. napirendi pont: 

Egyebek 

 

ZÁRT ÜLÉS: 

 

14. napirendi pont: 

Javaslat „Szekszárd Városért a művészet erejével” elismerő cím adományozására 

(55. sz. közgyűlési előterjesztés)  

Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna 

 

NYILVÁNOS ÜLÉS 

 

15. napirendi pont: 

Beszámoló a 41. Gemenci Nagydíj Kerékpárverseny szervezéséről 

(15elot19 sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

Meghívott: Steig Csaba szervező 

 

 

1. napirendi pont: 

Beszámoló a Polip Ifjúsági Egyesület 2014. évi működéséről és 2015. évi terveinek bemutatásáról 

 (15elot18 sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

Meghívott: Letenyeiné Mráz Márta elnök 

         Pap Péter diákpolgármester 

 

Letenyeiné Mráz Márta elnök: Ismerteti az előterjesztést, röviden bemutatja a Polip Ifjúsági 

Egyesület működését, és terveit.  
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Barta Szabolcs István tag: Bemutatja a „Slam Poetry” szabad költészet mini projekt lényegét, mint 

eszközt, ami egyre nagyobb népszerűségnek örvend a fiatalok körében. Ehhez kapcsolódóan volt egy 

kilenc eseményből álló rendezvénysorozat, mellyel lehetőség nyílt Szekszárddal megismertetni ezt a 

mozgalmat. 

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Ez spontán mozdulatokat jelent ritmusra, zenére? 

 

Barta Szabolcs István tag: Igen ez élőben, ott abban a pillanatban a leginkább akkor tud 

érvényesülni. Vannak írásos verziók is, de akkor hatásos, ha élőben látható. 

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Nem látott arra vonatkozó anyagot, hogy hány embert 

mozgat meg ez a projekt? 

 

Letenyeiné Mráz Márta elnök: Mindegyik nagyobb rendezvényen közel 500 ember volt az, aki 

megmozdult, és a napi, illetve az évi látogatottság ezzel együtt körülbelül 4300 fő. Folyamatosan 

pályáznak, az elmúlt év nem volt túl sikeres. Szeretne köszönetet mondani elnök asszonynak, illetve 

Asztalos Adriennek, amikor azzal a kéréssel fordult hozzájuk, hogy az iroda létszámát 

közfoglalkoztatottakkal szeretné megerősíteni.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 21/2015. (II. 23.) határozata 

Beszámoló a Polip Ifjúsági Egyesület 2014. évi működéséről és 

2015. évi terveinek bemutatásáról 

 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága a Polip Ifjúsági Egyesület szakmai beszámolóját 

elfogadja. 

 

2. A Bizottság megköszöni az egyesület eddig végzet munkáját és a 

jövőre vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván. 

 

3. A Bizottság felkéri a Polip Ifjúsági Egyesületet, hogy a jövőre 

vonatkozóan is keressen pályázati lehetőségeket működésükhöz, 

illetve rendezvényeik szervezéséhez. 

 

Határidő: 2015. február 23. 

Felelős: Csillagné Szánthó Polixéna HB elnöke 

 

 

 

 

2. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2015. (….) önkormányzati 

rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2014. évi költségvetéséről szóló 6/2014. 

(II. 24.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 

(52. sz. közgyűlési előterjesztés) 

Előterjesztő: Pál József igazgatóságvezető 

 

Pál József igazgatóságvezető: Ismerteti az előterjesztést.  
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Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Jól értelmezte hogy az a 60 millió forint indokolta a 

módosítást? 

 

Pál József igazgatóságvezető: Igen, az önkormányzat legnagyobb projektje a Vízbázis, melynek a 

megvalósítása folyamatos módosításokat igényel. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 22/2015. (II.23.) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2014. évi 

költségvetéséről szóló 6/2014. (II.24.) önkormányzati rendelet 

módosításáról  

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

2014. évi költségvetéséről szóló 6/2014. (II.24.) önkormányzati 

rendelet módosításáról szóló rendelettervezetet a Közgyűlésnek 

elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2015. február 26. 

Felelős: Csillagné Szánthó Polixéna HB elnöke 

 

 

 

 

3. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2015. (…) önkormányzati 

rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város 2015. évi költségvetéséről (tervezet)  

(33. sz. közgyűlési előterjesztés) 

Előterjesztő: Pál József igazgatóságvezető 

 

Pál József igazgatóságvezető: Ismerteti az előterjesztést. A 9. számú mellékletben módosítást 

javasolna. A küldött anyagban 2 milliárd 31 millió forint szerepel, ezt módosítaná 1 milliárd 294 500 

forintra, és természetszerűen az egyenleg is 0. Ugyanezt kérné módosítani a V. fejezetben is. 

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: A II. fejezet a 6. pontjában jó a szám? 

 

Pál József igazgatóságvezető: Igen jó.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  

 

Az elnök szavazásra teszi fel a módosított határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 23/2015. (II. 23.) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 

…/2015. (…) önkormányzati rendelete Szekszárd Megyei Jogú 

Város 2015. évi költségvetésről (tervezet) 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Humán Bizottsága 

a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2015. évi 

költségvetéséről szóló rendelettervezetet és az előterjesztés határozati 

javaslatát elfogadásra javasolja a Közgyűlésnek. 

 

Határidő: 2015. február 26. 

Felelős: Csillagné Szánthó Polixéna HB elnöke 

 

 

 

 

4. napirendi pont: 

Beszámoló a kábítószer probléma visszaszorítására elfogadott stratégia eredményeinek és a KEF 

munkájának tapasztalatairól 

(50. sz. közgyűlési előterjesztés)  

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

Meghívott: Kálóczi Andrea KEF titkár 

 

Kálóczi Andrea KEF titkár: Ez a tavalyi év beszámolója, ami elsősorban a fejlesztésről és a 

kutatásról szólt. A második félévben már megkezdődhetett az eredmények feldolgozása.  

 

Nepp Péter bizottsági tag: Úgy tudja, hogy van Szekszárdon kettő olyan civil szervezet, akik 

foglakoznak a drog és az alkohol problémával. Ezek a szervezetek mennyire vannak bevonva ebbe a 

megelőző munkába, vagy mennyire tudnának segíteni? 

 

Kálóczi Andrea KEF titkár: A kutatás online kitölthető, jelszóval levédett kérdőíveken történt. Ez 

egy Unió által elfogadott kérdőív, az Unió több tagállamában négy évente töltik ki ezt a kérdőívet. 

Ezeket az adatokat minden évben országosan közzé teszik. A nemzeti stratégiában egyértelműen 

benne van az önsegítő csoportoknak a bevonása. Az egy másik kérdés, hogy kit engednek be az 

iskolába, és hogy kit engedhetnek be.  

 

Takács Zoltán bizottsági tag: Körülbelül milyen arányban vannak, akik mind a három vizsgált szert 

használják? 

 

Kálóczi Andrea KEF titkár: A kérdőívek anonim módon online kerülnek kitöltésre. Nem 

tartalmazhatja a kitöltő nevét, tehát nem látni ki az, aki ebben érintett. Azt sem lehet megmondani, 

hogy akár nikotin fogyasztás tekintetében, akár a másik kettő esetében, százalékos arányban hogyan 

oszlik meg a több szert is fogyasztók aránya. Ilyen kutatás nincs. Teljesen igaza van, hiszen jellemző, 

hogy aki az egyiket rendszeresen használja, az a másikat is nagyobb eséllyel próbálja ki vagy akár 

használja. 

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Szerepelt az anyagban, hogy három intézmény nem 

vállalta a közreműködést ebben a kutató munkában. Indokolták-e döntésüket? 

 

Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens: Nem indokolták döntésüket. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 24/2015. (II. 23.) határozata 

Beszámoló a kábítószer probléma visszaszorítására elfogadott 

stratégia eredményeinek és a KEF munkájának tapasztalatairól 
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1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága a kábítószer probléma visszaszorítására 

elfogadott stratégia 2014. évi teljesítésére vonatkozó beszámolót a 

Közgyűlésnek elfogadására javasolja. 

 

2. A Humán Bizottság köszönetét fejezi ki a Kábítószerügyi Egyeztető 

Fórum tagjainak az eddig végzett munkájukért. 

 

Határidő: 2015. február 26. 

Felelős: Csillagné Szánthó Polixéna HB elnöke 

 

 

 

5. napirendi pont: 

Javaslat az óvodák 2014/2015. nevelési évi beíratási felhívására 

(41. sz. előterjesztés)  

Előterjesztő: dr. Horváth Annamária oktatási referens 

 

dr. Horváth Annamária oktatási referens: Ismerteti az előterjesztést. 

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Mely körzetek kerültek módosításra? 

 

dr. Horváth Annamária oktatási referens: Az 1.számú Óvoda körzetét próbálta lehetőség szerint 

nagyobbá tenni, illetve a 2. számú Óvodából és a Gyermeklánc Óvodából került át a Tartsay lakótelep. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 25/2015. (II. 23.) határozata 

Javaslat az óvodák 2015/2016. nevelési évi beíratási felhívására 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága az óvodák 2015/2016. nevelési évi beíratási 

felhívásáról szóló előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek 

elfogadásra javasolja.  

 

Határidő: 2015. február 26. 

Felelős: Csillagné Szánthó Polixéna HB elnöke 

 

 

 

 

6. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárd-Szedres Medina Óvodafenntartó Társulás létrehozásáról szóló társulási 

megállapodás módosítására 

(42. sz. előterjesztés)  

Előterjesztő: dr. Horváth Annamária oktatási referens 

 

dr. Horváth Annamária oktatási referens: Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 26/2015. (II. 23.) határozata 

A Szekszárd-Szedres-Medina Óvodafenntartó Társulás 

létrehozásáról szóló társulási megállapodás módosítása 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága a Szekszárd-Szedres-Medina Óvodafenntartó 

Társulás létrehozásáról szóló társulási megállapodás módosítását az 

előterjesztés melléklete szerinti tartalommal és formában a 

Közgyűlésnek elfogadására javasolja. 

 

 

Határidő: 2015. február 26. 

Felelős: Csillagné Szánthó Polixéna HB elnöke 

 

 

 

 

7. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi 2. Számú Óvoda, Bölcsőde és Családi Napközi alapító okiratának 

módosítására  

(43. sz. előterjesztés)  

Előterjesztő: dr. Horváth Annamária oktatási referens 

 

dr. Horváth Annamária oktatási referens: Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 27/2015. (II. 23.) határozata 

A Szekszárdi 2. Számú Óvoda, Bölcsőde és Családi Napközi 

alapító okiratának módosítása 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága a Szekszárdi 2. Számú Óvoda, Bölcsőde és Családi 

Napközi alapító okiratának módosítását és egységes szerkezetű alapító 

okiratát – tekintettel arra, hogy az óvoda Szekszárd, Kadarka utcai 

épülete rendeltetésszerű használatra alkalmatlansága miatt nem 

birtokba vehető – az előterjesztés 1. és 2. számú melléklete szerinti 

tartalommal és formában elfogadásra javasolja a Közgyűlésnek. 

 

 

Határidő: 2015. február 26. 

Felelős: Csillagné Szánthó Polixéna HB elnöke 
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8. napirendi pont: 

Tájékoztató az Ifjúsági Koncepció 2014. évi eredményeinek áttekintéséről 

(közgyűlési előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

 

Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens: Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 28/2015. (II. 23.) határozata 

Tájékoztató az Ifjúsági Koncepció 2014. évi eredményeinek 

áttekintéséről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága az Ifjúsági Koncepció 2014. évi eredményeinek 

áttekintéséről szóló tájékoztatót tudomásul veszi.  

 

Határidő: 2015. február 23. 

Felelős: Csillagné Szánthó Polixéna HB elnöke 

 

 

 

 

9. napirendi pont: 

A Szekszárdi Garay János Általános Iskola, Alapfokú Művészeti Iskola és Pedagógiai Intézet 

határidő módosítási kérelme  

(15elot17 sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

 

Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens: Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 29/2015. (II. 23.) határozata 

A Szekszárdi Garay János Általános Iskola, Alapfokú Művészeti 

Iskola és Pedagógiai Intézet határidő módosítási kérelme 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága a Szekszárdi Garay János Általános Iskola, 

Alapfokú Művészeti Iskola és Pedagógiai Intézet – Garay Napsugár 

Színjátszó csoport (VI. 622-30/2014.) kérelmére a szerződésében 

foglaltak alapján a felhasználási időt 2015. február 12-ig, az 

elszámolási határidőt 2015. március 12-ig meghosszabbítja. 

 

Határidő: 2015. február 23. 

Felelős: Csillagné Szánthó Polixéna HB elnöke 
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10. napirendi pont: 

Javaslat Újvári József apát-plébános emlékére a 48-as emlékmű mellett egy emléktábla 

elhelyezésére 

(szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök 

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Elvi állásfoglalás kérés érkezett a főépítész részéről 

Bacsmai László esperes plébános kérelme alapján. Újvári József apát plébános élete és munkássága, 

aki a 48-as szabadságharc idején játszott nagy szerepet a város életében. Az lenne a tiszteletteljes 

kérés, hogy a 48-as emlékmű környékén kerüljön elhelyezésre egy emléktábla. Ennek akadálya nincs, 

támogatásra javasolja a bizottságnak. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 

szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 30/2015. (II. 23.) határozata 

Javaslat Újvári József apát-plébános emlékére a 48-as emlékmű 

mellett egy emléktábla elhelyezésére 

 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága elvi támogatását biztosítja Újvári József 

apát-plébános emlékére a 48-as emlékmű mellett egy 

emléktábla elhelyezéséhez. 

 

2.  A Humán Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt az Újvári 

József apát-plébános emléktábla költségtervezetének 

elkészítésére. 

 

 

Határidő: 2015. február 23. 

Felelős: Csillagné Szánthó Polixéna HB elnöke 

2. pont tekintetében: Pál József igazgatóságvezető 

                                                                                                     Herr Teréz főépítész 

 

 

 

 

11. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2015. (…) önkormányzati 

rendelete  a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 27/2014. (XII. 23.) önkormányzati 

rendelet módosításáról (tervezet), valamint javaslat a Szekszárd Megyei Jogú Város 

Polgármesteri Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzata (Ügyrend és munkarend) 

jóváhagyására (tervezet)  

(53. sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: dr. Kajos Nikolett aljegyző 

 

Dr. Kajos Nikolett aljegyző: Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 31/2015. (II. 23.) határozata 

Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 27/2014. (XII. 23.) 

önkormányzati rendelet módosításáról, valamint Szekszárd 

Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala Szervezeti és 

Működési Szabályzata jóváhagyásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 

27/2014. (XII. 23.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2015. február 26. 

Felelős: Csillagné Szánthó Polixéna HB elnöke 

 

 

 

 

12. napirendi pont: 

Beszámoló 6. Borvidék Félmaraton futóverseny szervezéséről  
(15elot16 sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

Meghívott: Márkus István szervező 

 

Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens: Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 32/2015. (II. 23.) határozata 

Beszámoló 6. Borvidék Félmaraton futóverseny szervezéséről 

 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága a 6. Borvidék Félmaraton futóverseny 

szervezési munkájáról szóló szakmai beszámolót elfogadja. 

 

2. A rendezvény támogatásáról a Bizottság a 2015. évi költségvetés 

elfogadása után dönt. 

 

3. A Bizottság sok sikert és eredményes munkát kíván a Kadarka 

Futóegyesületnek a rendezvény szervezéséhez. 

 

Határidő: 2015. február 23. 

Felelős: Csillagné Szánthó Polixéna HB elnöke 

 

 

 

 

 



 12 

13. napirendi pont: 

Egyebek 

 

Csillagné Szánthó Polixéna bizottsági elnök: Tájékoztatja a bizottságot, hogy a Szekszárdi Német 

Nemzetiségi Önkormányzat bejelentette, hogy szándékában áll a szekszárdi Dienes Valéria Általános 

Iskolát működésre átvenni. Már kész ütemtervvel álltak elő, azóta az egyeztetések folyamatosak. 

Elmondja, hogy a bizottság semmilyen lépést nem tesz addig, amíg egy átfogó több évre kiterjedő 

hatástanulmány nem készül. A jogszabály azt mondja, hogy csak olyan esetekben veheti birtokba 

bármelyik nemzetiségi önkormányzat az intézményt, ha 100 %-ban nemzetiségi nyelvoktatás folyik. 

Ez ebben az esetben nem áll fenn.  

 

Majnay Gábor osztályvezető: Azzal szeretné kiegészíteni, hogy nagyon sok olyan szakmai kérdésre 

nincs meg a válasz, ami a város lakosságát érinti. Szakértőket kell felkérni.  

 

A bizottság a tájékoztatást - határozathozatal nélkül - tudomásul vette. 

 

A bizottság 9 óra 32 perckor zárt ülésen folytatja munkáját. 

 

 

A bizottság 9 óra 35 perckor nyílt ülésen, a megszavazott napirend alapján folytatja a munkáját. 

 

 

15. napirendi pont: 

Beszámoló a 41. Gemenci Nagydíj Kerékpárverseny szervezéséről 

(15elot19 sz. előterjesztés) 

Előterjesztő: Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens 

Meghívott: Steig Csaba szervező 

 

Steig Csaba szervező: Ismerteti az előterjesztést. Annyival szeretné kiegészíteni azt, hogy eddig 6 

külföldi csapat jelzett vissza, hogy szeretne részt venni a Nagydíjon. Ezeknek a csapatoknak nincs 

nevezési díja, és az utazás költségeit is fizetni kell. Kiküldték már a meghívót, április 15-i visszajelzési 

határidővel. A magyar csapatok részéről 40-50 fő résztevővel számol a főversenyeken. A rendőrségi 

felé fizetendő költség idén 800 ezer forint, 2014-ben 500 ezer forint volt, ami közel másfélszeres 

emelkedést jelent. A rendőrség biztosít mindent, ami a versenyzők biztonságát szolgálja, nagyon 

nehéz velük egyezkedni. Sok támogató is segít, hiszen nagyon sok költség terheli még az alapítványt 

ezen kívül.  

 

Kerekes László képviselő: Az Országos Kerékpáros Szövetség segíti-e a munkát? 

 

Steig Csaba szervező: Az alapítvány rendezi a versenyt, ezért szeretné hivatalosan is bevonni a 

Kerékpáros Egyesületet, mert alapítványt nem támogathat a szövetség. A Szekszárd Kerékpáros SE-n 

keresztül sikerült megoldani. A szövetség részéről van hajlandóság a támogatásra. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Humán Bizottságának 34/2015. (II. 23.) határozata 

Beszámoló a 41. Gemenci Nagydíj Kerékpárverseny szervezéséről 

 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Humán Bizottsága a Gemenci Nagydíjért és a Tehetséges 
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Kerékpárosokért Közhasznú Alapítványt bízza meg a 41. Gemenci 

Nagydíj szervezési munkájával. 

 

2. A rendezvény támogatásáról a Bizottság a 2015. évi költségvetés 

elfogadása után dönt. 

 

3. A Bizottság sok sikert és eredményes munkát kíván az 

alapítványnak a rendezvény szervezéséhez. 

 

 

 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a bizottság rendkívüli ülését 9 óra 55 perckor 

berekeszti. 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

Csillagné Szánthó Polixéna 

Humán Bizottság elnöke 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: 

 

 

           Takács Zoltán 

            bizottsági tag 

 

 

 

A jegyzőkönyvet készítette: 

 

 

dr. Nagy Tímea 

jogi és bizottsági referens, jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

Ellenjegyzem: 

 

 

 

             Dr. Göttlinger István 

                     jegyzőt helyettesítő aljegyző 


